
 
 

 
Møteinnkalling og referat Elevrådet ved Hemsedalskole 

 

  
Møte 
nr.  

9    

  TID 30.04.24 to første timene 

MØTES
TAD 

Møterom blå base 

Møtte: Alle rep. På ungdomstrinnet. Dagligleder HIL Hege Austheim og Rektor Ingunn 

invitert Pål Rørby 

NESTE 
MØTE 

Veke 18 REFERENT Marianne ø 

 

SAK  Ansvar Frist 

1 Idrettsanlegget: Hege forteller om historien for ute området. 
Det var i utgangspunktet elevrådet som ønsket utvikling. Det 
var sendt inn søknad om delanlegg om fridrettsanlegg til 
fylkeskommunen og spillemidler. Det en ser i etterkant er at 
det er dårlig grunnarbeid. Hva har skjedd underveis i 
bestillingen og grunnarbeid. Det som ligger der, er ikke i tråd 
med søknad inn til spillemidler. Det ble et nærmiljøanlegg i 
stede for friidrett anlegg. HIL engasjerte egne konsulenter. 
Kravet er 200m. Spilt inn som politisk sak i november fra HIL, 
samt oppjustere søknad til fylkeskommunen. Parallelt søkt 
stiftelser for ekstra midler (egen rapport) Den gikk ikke 
igjennom politisk. 
Idrettsanlegget er nå “bygget som en svømmehall uten å ha 
vann idet” 
Strategi fremover: Elevrådet leser rapporten, og en prat 
med ungdomsrådet - Simen Frogner. Deretter invitere 
Hallingdølen til en prat. Hege og HIL blir med, samt Rektor. 
Kanskje også FAU 

1. Million stiftelser 
2. Ramme fra kommunen 
3. Dekke på toppen er reklamasjon 

Skrive et brev til åpen post. Redegjør for problemstilling. Evt 
be om å få en sak på agendaer –innbygger forslag. Med 
innbyggerforslag menes at innbyggerne i en kommune eller 
et fylke har rett til å sette en sak på den politiske dagsorden 
i kommunen eller fylket (forslagsrett). Det er i loven satt 

Elevråd å 
lese 
rapport. 
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visse minimumsvilkår for at det skal oppstå en plikt for 
kommunestyret eller fylkestinget til å behandle forslaget. 
Lager en sak i min sak, opprop med underskrift kampanje. 
Da får vi saken opp på nytt. 

2 Skoleregler   

    

Hvilke temaer og uker ønsker vi i det sosial neste år. Er det hensiktsmessig å kunne 

ha en fra elevråd som sitter. 

 


